
ZAPISNIK 7. SEJE UPRAVNEGA ODBORA DRUŠTVA GEOSS,

ki je bila v prostorih Gostilne Vrabec v Slivni
v torek, 29. 08. 2023 ob 18.00 uri.

Vabljeni člani Upravnega odbora Društva GEOSS:  Alenka Šivic Dular, Jožef Dernovšek, Lidija Struna Šter, Miloš 
Kimovec, Bojan Vrtačnik, Srečko Balent, Aljoša Kuzmin, Kristina Planinšek, Vera Lavrič
Vabljeni: predsednica Nadzornega odbora Vida Kristan in predstavnica izvajalca programa DGK Anka Kolenc
Prisotni: Alenka Šivic Dular, Jožef Dernovšek, Miloš Kimovec, Bojan Vrtačnik, Srečko Balent, Lidija Struna Šter, 
Aljoša Kuzmin, Kristina Planinšek, Vida Kristan in Anka Kolenc
Opravičeno odsotna: Vera Lavrič

Predlagani dnevni red:
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda
2. Pregled in potrditev zapisnika 6. seje Upravnega odbora
3. Informacija o sestanku glede Regionalnega centra NVO za spremembo statuta društva
4. Informacija in sestankih z Anko Kolenc glede neizvršenih sklepov in njenega poročila ter 

nadaljnji ukrepi
5. Informacija o sestanku glede primopredaje poslov tajnice
6. Izvedba programa društva do konca leta 2023
7. Vsebina vprašanj za razgovor z županom
8. Tekoče zadeve
9. Razno

Ad. 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda
Sejo je vodila  predsednica Društva GEOSS Alenka Šivic Dular, ki je pozdravila vse prisotne, še posebej 
predsednico Nadzornega odbora Vido Kristan in Anko Kolenc, s katero je bil kot s predstavnico predhodnega 
vodstva Društva GEOSS v ponedeljek, 28. 8. 2023, dogovorjen sestanek, a se ga ni udeležila. Točke za sestanek  
z Anko Kolenc so se tako integrirale v tokratno sejo Upravnega odbora, zato je bila že pred pričetkom seje prek 
elektronske pošte posredovana predlagana sprememba dnevnega reda:

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda
2. Pisna shema vračila dolga
3. Izvedba koncesijskega programa do konca leta 2023
4. Ponudba za izvedbo prireditve Vranov let
5. Pregled neizvršenih sklepov in primopredaja Doma GEOSS
6. Pregled in potrditev zapisnika 6. seje UO
7. Informacija o sestanku z Regionalnim centrom NVO glede predloga za spremembo statuta
8. Informacija o sestanku glede primopredaje poslov tajnice
9. Vsebina vprašanj za razgovor z županom
10. Tekoče zadeve
11. Razno

Sprejet je bil
sklep:
1. Potrdi se spremenjen dnevni red.

Ad. 2)  Pisna shema vračila dolga

Na delovnem sestanku v nedeljo, 20. 8. 2023, na katerem so bili prisotni Jože Dernovšek, Miloš Kimovec, 
Srečko Balent, Lidija Struna Šter, Bojana Knez in Anka Kolenc in katerega zapis so člani UO in predsednica NO  
prejeli v opoldanskem času pred to sejo UO, je bilo dogovorjeno, da se zaradi pomanjkanja časa za obravnavo 
vseh predvidenih iztočnic pogovora, sestanejo še enkrat. Zaradi nesporazuma glede termina ponovnega 



sestanka, ki je bil določen za ponedeljek, 28. 8 2023, ob 17. uri in na katerega so prišli vsi vabljeni, razen Anke 
Kolenc,  je bilo odločeno, da se sestanek izvede v okviru današnje seje Upravnega odbora. K dnevnemu redu so
se tako dodale 3 že navedene točke.
Po sklepu UO je bilo določeno, da Anka Kolenc predloži pisno shemo vračila dolga Družinskega gledališča 
Kolenc Društvu GEOSS. Anka Kolenc pojasnjuje, da zaradi 6-urnega izpada elektrike na dan sestanka tega, žal, 
ni zmogla zapisati, je pa s seboj prinesla rokopis te sheme.  Kljub negodovanju nekaterih članov UO je 
predsednica Društva dovolila, da lahko, zavoljo čimprejšnjega napredovanja pri reševanja zadeve, Anka Kolenc 
pripravljen predlog ustno povzame.
Anka potrjuje dolg Družinskega gledališča Kolenc do Društva GEOSS v višini 9. 826,60€, ki ga je pripravljena 
poravnati v treh letih in sicer v treh nakazilih v višini 3.300€. V tem času odplačevanja pa naj se dokaže 
resnična zadolženost Družinskega gledališča Kolenc v višini 17.000€, kot je bila povedana na delovnem 
sestanku 20. 8. 2023. Če se bo to zgodilo, bo preostanek dolga poravnala še s tremi nakazili v višini 2.500€. 
Dolg bo najverjetneje plačan že prej, odvisno od finančnih zmogljivosti DGK, ki pa zaradi trenutnega poslovanja
ni kreditno sposobno.
Predsednica Društva je podani predlog vračila zavrnila, kar je podprla tudi večina članov UO, iz več razlogov. 
Društvo GEOSS nikoli ni bilo kreditodajalec in zato ni dolžno dokazovati višine dolga, ki je razviden iz 
knjigovodskih listin. Poleg tega Društvo ni pripravljeno čakati na vračilo več let in to še brezobrestno. Zaradi 
manjka denarja bo Društvo tudi težko izpeljalo program po koncesijskem načrtu, še težje bo napisati poročilo. 
Zato je potrebna druga rešitev in vsaj delno povračilo dolga še letos, ki bo omogočilo izvedbo letošnjega 
programa. 
S strani članice UO  je bilo še enkrat  poudarjeno, da sta za nastalo situacijo po zakonu odgovorna takratna 
predsednik in podpredsednica Društva. Nikjer pa ni  nobenih  dokumentov o posojilu ali o delnem vračilu dela 
posojila. Predlagana shema vračila dolga je bila zavrnjena s strani  večine članov UO, tudi ker temelji na treh 
letnih zneskih. Težje je namreč ukrepati v primeru neplačila, saj so ta načrtovana v prevelikem časovnem 
intervalu in ne npr. mesečno. Če bi Družinsko gledališče Kolenc zamujalo z obroki, lahko (v primeru mesečnih 
obrokov) Društvo GEOSS v naslednjem mesecu že ukrepa in si s tem poskusi čim prej povrniti sredstva. 
Glede na izračunano vsoto dolga s strani Anke Kolenc ( 9. 826,60 €) je Miloš Kimovec predlagal, da se do konca 
leta 2023 vrne vsaj ta znesek, ki bo omogočil izvedbo programa, in po izračunih Srečka Balenta, ki je zadolžen 
za spremljanje finančnega stanja Društva, poplačilo vseh že nastalih, a še neporavnanih stroškov.  
Podpredsednik je razložil primer neporavnanega računa za izdelavo in postavitev nove table  pri pomniku 
GEOSS. Po mnenju Srečka gre v tem primeru za klasični avans, ki je ustrezen finančni instrument tudi za 
koncedenta, le da so v tem primeru očitno sredstva pristala drugje. Za vračilo dolga pa je predlagal, da se 
zaradi predvidenega mesečnega »izpada« stroška za tajniško delo Družinskega gledališča Kolenc, ki okvirno 
znaša okrog 700€, DGK zaveže za mesečno vračilo dolga Društvu GEOSS v podobnem znesku, saj se strinja, da 
vračilo dolga ne sme biti na letni ravni. Sprašuje se tudi, ali obstajajo še kakšne obveznosti Društva, ki morda 
niso niti zavedene v računovodstvu. Iz poročila iz računovodstva glede odprtih postavk namreč ne more povzeti
dokončnih zaključkov, saj je ta del poročila skupen z Regionalnim centrom NVO, ki pa ni predmet trenutne 
razprave.
Po razpravi glede finančnih poslov, nekdanjih in tekočih, so se člani UO in Anka Kolenc strinjali s predlogom za 
vračilo dolga na naslednji način: vračilo dela dolga v višini 9.826,60 € bo Družinsko gledališče Kolenc izvedlo na 
račun Društva GEOSS s končnimi številkami -531. Prvo plačilo v višini 1.826, 60€ bo izvedeno na dan 5. 9. 2023, 
vsi nadaljnji obroki (10 obrokov) pa bodo plačani vsak mesec, 28. v mesecu, z začetkom 28.9.2023 in sicer 
vsakokrat v višini 800€.  

Sprejeti so bili
sklepi:

1. Predstavnica izvajalca Družinskega gledališča Kolenc, Anka Kolenc, Upravnemu odboru do seje 29. 08. 
2023 ni podala Pisne sheme vračila dolga.

2. Anka Kolenc je na seji potrdila, da bo poplačala celoten ugotovljeni dolg do Društva GEOSS in 
predlagala, da bo prvi del dolga DGK v višini 9.826,60 € poplačan na naslednji način: do 5. septembra 
2023 bo Društvu GEOSS  nakazan znesek 1.826,60 €, potem pa v naslednjih 10 mesecih še 10 obrokov 
po 800 €, vsakega 28. v mesecu, s prvim obrokom 28. septembra 2023 in zadnjim obrokom 28. junija 
2024.

3. Upravni odbor se je strinjal, da prvi del dolga, katerega plačilo bo omogočilo nemoteno poslovanje 
društva v letu 2023, poplača v višini 9.826,60 € na način, ki ga je predlagala Anka Kolenc. Preostali dolg
bo predmet razprave na UO.



4. Upravni odbor je postavil rok za oddajo pisne ponudbe za petek, 01.09.2023, do 12. ure.
5. Članom Upravnega odbora se Pisna shema vračila dolga pošlje po elektronski pošti.

Anka Kolenc je dne 01.09.2023 (22:47) prek e-pošte na naslov društva (info@geoss.eu) ter predsednici in 
podpredsedniku društva poslala NAČRT VRAČILA POSOJILA, z naslednjo vsebino (dobesedni prepis v 
navednicah):
»V skladu s sklepom, sprejetim na sestanku Upravnega odbora Društva GEOSS* v torek, 29.8.2023, potrjujem 
svojo pripravljenost, da bom v okviru Družinskega gledališča Kolenc zagotovila povračilo sredstev, ki smo si jih 
od Društva GEOSS v času kovida (le-ta je za zasebne kulturne ustvarjalce, ki jih ni podpirala država, trajal vse do
leta 2023) izposodili za plače sodelavcev obeh organizacij.* Moje zagotovilo za vračanje sredstev v 1. fazi velja 
za znesek 9.826,60€, ki izhaja iz evidence o obračunanih in neopravljenih koncesijskih nalogah in posojila 
stičišču NVO Društvu Gledališču Kolenc v višini 4.000€.
V času plačevanja tega zneska se bom, upam, skupaj z vami dokopala tudi do ugotovitve, kako je prišlo do 
knjižbe nevračanih posojil v višini dodatnih 7.200€, za katere menim, da jih *Društvo GEOSS ni imelo* in si jih 
*ni bilo možno dolgoročno (več kot nekaj mesecev) izposoditi*. Možno si jih je bilo izposoditi le kratkoročno, 
do zaključene vsakoletne izpeljave koncesijskega programa.
Potrjujem, da bomo v okviru Družinskega gledališča Kolenc dolžni znesek v višini *9.826,60€* vrnili tako, da 
*bomo Društvu GEOSS do 5. septembra najprej nakazali znesek 1.826,60€, potem pa vsakega 28. v mesecu, s 
prvim obrokom 28. septembra 2023 – po 800€ do izplačila tega zneska (10 obrokov, zadnji 28. junija 2024).* »

Načrt vračila dolga vsebuje enak predlog vračila, kot ga je Anka Kolenc podala ustno na seji in kot ga je sprejel 
UO.
Predlog poplačila je tajnica posredovala članom UO in predsednici NO.
Točko Poplačilo dolga do Društva GEOSS se ponovno uvrsti na dnevni red naslednje seje Upravnega odbora.

Ad. 3)  Izvedba koncesijskega programa do konca leta 2023

Anka Kolenc je bila s strani predsednice Društva pozvana k poročilu o trenutnem stanju, zato je podala 
informacijo, da sta trenutno po koncesijskem programu neizvedeni še dve prireditvi in sicer Vranov let, ki bo 9. 
9. 2023, in Glasbeno popoldne z Antonom Lajovcem, ki bo 19. 11. 2023. 
Za obe prireditvi so člani UO še enkrat pozvali izvajalca, da pošlje ponudbi o izvedbi, kot je bilo že dogovorjeno 
in s sklepom potrjeno na prejšnjih sestankih UO glede izvedbe prireditev. 
Od ostalih obveznosti  v koncesijskem programu pa na izvedbo čakajo še postavke:

• Ponatis zloženk
• Brošura o prireditvah
• Razglednica ob 40-letnici postavitve povečane poustvaritve Situle z Vač na Kleniku
• Koledar Društva GEOSS za leto 2024

Lidija Struna Šter je predlagala, da se pred ponatisom zloženk opravi revizija le-teh in se oceni, kaj je primerno 
za ponatis in kaj naj se da le v arhiv. Na ta način se je namreč mogoče izogniti nepotrebnim stroškom. S strani 
več članov UO je bilo podano tudi mnenje glede koledarja, saj je, v takšni obliki kot je bil sedaj, nepotreben oz. 
prevelik strošek. Mnogo ceneje bo, da se na izbrano že pripravljeno predlogo koledarja, katero je mogoče 
izbrati, po naročilu dotiska še logotip Društva GEOSS. Anka Kolenc sicer pove, da je bil še vsa leta koledar v do 
sedaj poznani obliki dobro sprejet na GURS-u, kamor so ga vsa leta prinašali kot gradivo oz. darilo.

Sprejeta sta bila naslednja
sklepa:

1. Ponudbi o še neizvedenih prireditvah, Vranov let in Glasbeno popoldne z Antonom Lajovcem, Anka 
Kolenc pošlje na E-naslov Društva do četrtka, 31. 9. 2023, najkasneje do 12. ure. 

2. Glede vsebine obeh ponudb bo potekala dopisna seja med člani Upravnega odbora.

Ugotovitve in pripombe članov UO, ki so jih po prejemu ponudbe za prireditev Glasbeno popoldne z Antonom 
Lajovcem posredovali po elektronski pošti: 

1.  Ponudba je bila poslana na naslov društva, predsednici in podpredsedniku 2.9.2023, ostali člani so jo prejeli
     3.9.2023.
2.  Ponudba, kot tudi vsaka druga ponudba, naj bi se začela s kratkim uvodnim predstavitvenim besedilom o 



     
     prireditvi, ki naj bi bilo primerno tudi za objavo na spletni strani, bilo pa naj bi informativne narave z
     edukativnimi elementi  (zapovrstna številka prireditve, namen Lajovčevih popoldnevov, kratka oznaka 
     Lajovčevega glasbenega prispevka - delovanja slovenski kulturi, po možnosti  v dogovoru z izvajalcem pa
     tudi podatek o tem, kaj bo tokrat izvajano). Oblike delovanja bi morale biti takšne, da ni treba iste zadeve
     delati prevečkrat (besedila ponudb naj bi bila primerna za večnamensko rabo).
3.  Manjka prikaz glavnih sestavin scenarija (tj. okvirni prikaz dramaturške zasnove prireditve), ki se kot 
     postavka navaja v stroškovniku ponudbe DGK.   
     Ponudba vsekakor ne navaja samega povzetka scenarija. UO bi moral imeti informacijo vnaprej, kako naj bi 
     sama prireditev potekala (seveda ne podrobno, a idejno in z nakazanimi povzetki).
4.  Ali so za izvajalce STIKA predvideni samo šopki, ne pa plačilo honorarja ali vsaj potnih stroškov,  kot jih 
     prejmejo voditelj in voditeljica recitatorka in ki jih »donira« DGK kot svoje zaposlene? Zakaj niso nikjer 
     navedeni?
5. Se plačuje »Naročilo za ureditev prostora in ogrevanja in ureditev prireditvenega prostora, ozvočenje« ali
    »Ureditev prostora in ogrevanja in ureditev prireditvenega prostora, ozvočenje« (Tu naj bi DGK prispevalo
    100,00. Čemu, če je to materialni strošek prireditve?).
6.  Za kakšna priznanja gre pri postavki »Izdelava plastificiranih barvnih priznanj  z okvirji«? Če je predvidena
     izročitev priznanj, naj bo to razvidno tudi iz  scenarija).
7.  Ni razumljivo, kaj na koncu stroškovnika pomeni »Prispevek DGK 1000,00«; prispevek bi bil lahko kvečjemu
     370,00 evrov (tj. 1000,00 – 630,00), čeprav v glavi piše »Prispevek Družinskega gledališča Kolenc:  €«.
8.  Pri »Društvo GEOSS – koncesija« so navedene postavke v višini 650,40 evrov.  Mar ne plačuje Društvo 
     GEOSS vsega iz koncesije? Ker koncesija financira  odobreni program DG, je vse  razen  domnevnih  370,00€  
     treba razumeti v breme koncesije (tj. kot strošek DG).  
9.  O posameznih postavkah se bo treba vsebinsko pomeniti in razčistiti. Vrednost celotne prireditve po 
     stroškovniku znaša oz. je prikazana v znesku 2.281,20€, od tega je 1.000,80 eur "podarjenih" od DGK. 
     Potrebna je obrazložitev.
10. Glede postavke za snemanje naj Vida preveri, kako je s plačilom Poloni za prejšnja dva snemanja (po 
       informaciji ni dobila nič plačanega). To pomeni, da je potrebno preveriti ponudbe za nazaj, kjer se vidi, ali
       je Anka izstavila račun, ki vključuje tudi snemanje? Če ni plačano, je treba to čim prej urediti, če želimo
       nadaljevati poslovanje s Polono.
11.  Treba je pogledati račune od DGK, ali je bilo Društvu dana ponudba za snemanje in snemanje zaračunano 
        in ali ga je Društvo plačalo. Če ga je plačalo DGK-ju, mora snemanje plačati DGK.
12.  Znesek neto 150€ pomeni bruto skoraj 2x toliko, če se denar nakazuje na račun, razen če se je to
       plačevalo na roke.

Na podlagi korespondence po elektronski pošti Upravni odbor sprejme
sklep:
1.  Izvajalec prireditve Glasbeno popoldne z Antonom Lajovcem do 20.9.2023 pripravi popravljeno ponudbo za 
prireditev, na podlagi podanih pripomb članov UO, ki jo bo na 8. seji obravnaval Upravni odbor.

Ad. 4)  Ponudba za izvedbo prireditve Vranov let

Predstavnica izvajalca, t. j. Družinskega gledališča Kolenc, Anka Kolenc, se je znova opravičila, ker ni preložila 
vsebinsko-finančne ponudbe v pisni obliki za izvedbo prireditve 16. mednarodnega dneva prijateljstva v 
zavezništvu na GEOSS-u, Vranov let v svobodo, ki bo 9. septembra 2023 ob 14. uri. Lidija Struna Šter se je, 
zaradi vnovičnega ustnega podajanja informacij ob predhodno dogovorjeni pisni predložitve ponudbe in 
sklepih UO, odločila 4. točko dnevnega reda obstruirati, kar je podkrepila z odhodom iz prostora seje.
Upravni odbor je sprejel
sklep:
1. Predstavnica izvajalca Anka Kolenc Upravnemu odboru ni podala pisne ponudbe za izvedbo prireditve
              Vranov let v svobodo, ki bo 9. 9. 2023.
2. Upravni odbor je postavil rok za oddajo pisne ponudbe za četrtek, 31. 8. 2023, do 12. ure.
3. Članom Upravnega odbora se ponudba pošlje po elektronski pošti.

Ugotovitve in pripombe članov UO, ki so jih po prejemu ponudbe posredovali po elektronski pošti:

1. Ponudba je bila poslana na naslov društva, predsednici in podpredsedniku 1. 9. 2023 ob 19:16. uri, 
ostali člani so jo prejeli 2. 9. 2023. 



2. Objava prireditve zamuja.
3. Ponudba ne vsebuje scenarija za kulturno-umetniški del prireditve (naveden pa je v stroškovnem delu).
4. Ni naveden govorec in povezovalec prireditve (povezovanje pa je navedeno v stroškovnem delu).
5. Ponudbo je treba razumeti kot pregled, koliko bi prireditev v celoti stala in kolikšen bo strošek 

prireditve za Društvo GEOSS. 
6. V predvidenih stroških ni zajeto snemanje (predhodni dve snemanji nista plačani).
7. Finančni del ponudbe bo treba v prihodnje razdelati, kdo bo komu nakazal sredstva za posamezne 

stroške, strošek parkirišča pa v nobenem primeru ne sme biti na računu izvajalca. 
8. Potrebno je narediti obrazec, kaj mora vsebovati vsaka ponudba o prireditvi, vključno s predlogom 

stroškovnika in rubriko izstavitelja računa. Obrazec je potrebno narediti tudi za poročilo o prireditvi in
stroških (pripravi UO).

9. Za stroške iz ponudbe, ki jih bo plačal izvajalec, mora k poročilu priložiti račune.
10. Planirana sredstva (plan koncesija za leto 2023) za to prireditev so za DG 1.300 eur, ovrednoten 

prostovoljni prispevek DGK pa 1.000 eur. 
11. Logotip Društva GEOSS kot prireditelja mora biti na vseh listinah na prvem – najvišjem mestu, uporaba

ostalih logotipov je predmet prihodnje razprave, v skladu s celostno podobo DG.
12. V ponudbi DGK ni naveden kot soorganizator.

Na podlagi korespondence po elektronski pošti Upravni odbor sprejme
sklepe:
1. Sprejme se ponudba predstavnice izvajalca Anke Kolenc, z ugotovitvami in pripombami članov

Upravnega odbora.
2. Pripombe izvajalec smiselno upošteva pri pripravi ponudbe za prireditev Glasbeno popoldne z 

Antonom Lajovcem.
3. Izvajalec pripravi pisno poročilo o izvedbi prireditve, vključno s finančnim poročilom, za sejo UO.
4. Upravni odbor bo določil, kako se izvedejo plačila stroškov prireditve.

Ad. 5) Pregled neizvršenih sklepov in primopredaja Doma GEOSS

Na podlagi 4. tč. zapisnika 6. seje UO, kjer so navedeni neizvršeni sklepi sej UO Društva GEOSS, je Lidija Struna 
Šter prebrala tiste, ki se nanašajo na Družinsko gledališčem Kolenc oz. prejšnje vodstvo Društva. Skupaj z Anko 
Kolenc so bile s strani UO podane in sprejete ugotovitve, zapisane pod posameznim povzetkom neizvršenega 
sklepa:

• Anka Kolenc je za leto 2023 vplačala več zneskov članarin – predvidoma za 9 članov. Sedanji UO ni 
seznanjen z imeni teh članov.

--> Anka Kolenc bo do 3. 9. 2023 pisno podala imena teh devetih članov, v imenu katerih je poravnala 
      članarino, v nasprotnem primeru se bo presežek članarine štel kot donacija Društvu.

• Odločba Ministrstva za kulturo o podelitvi statusa društva v javnem interesu: Dokumenta iz leta 2022, 
ko je bil status podaljšan, ni bilo moč najti. Anka Kolenc je zaradi potrebe Regionalnega centra NVO, da
ta dokument predložijo pri vlogi za sodelovanje na razpisu sredstev, poklicala na Ministrstvo za kulturo,
kjer so ji povedali, da tega dokumenta ne pošiljajo, ampak ga le na podlagi vloge na 2 leti podaljšajo. 
Status pa je zabeležen v registru in tudi zapisan v evidenci na AJPES-u.

--> Anka Kolenc posreduje via E-pošta scan prve in zadnje odločbe o podelitvi oz. podaljšanju statusa v javnem
      interesu.

• Vsebina dokumentov društva, posredovanih v register AJPES za leto 2022, katerega sestavni del je tudi 
ocena pravilnosti finančno-materialnega poslovanja Društva s strani Nadzornega odbora.

-->Dokumente za AJPES pošilja računovodstvo, hkrati pa ima do portala dostop tudi Srečko Balent, ki se je
     zadolžil, da bo vsebine, ki so dostopne na portalu, preveril in ugotovitve predstavil ostalim članom UO.

• Sestanek z oskrbnico Brigito Pahor.
--> Sestanek je v organizaciji Bojana Vrtačnika in naj bi se zgodil po sestanku z Anko Kolenc. Vprašanje je tudi, 
     kako se bo razporedil delovni čas oskrbnice v skupnem zaposlitvenem odnosu Družinskega gledališča Kolenc
     in Društva GEOSS. Anka Kolenc pojasnjuje, da je Brigita trenutno na Vačah zadolžena predvsem za urejanje 



     
     Doma Petra Svetika, urejanje ostalih točk kult. dediščine na Vačah, ki so bile dogovorjene s člani prejšnjih 
     UO Društva, da spadajo med del. naloge oskrbnice, pa sta sedaj prevzela Zvone in Anka Kolenc. Predmet
     razprave je bil tudi delovnik oskrbnice: ali naj vsak dan dela 4 ure na Slivni za Društvo GEOSS in 4 ure za
     Družinsko gledališče Kolenc na Vačah ali se določijo dnevi v tednu, ko je 8 ur v Slivni ali 8 ur pri DGK ali se 
     glede na vreme prilagaja vsak dan posebej, morebitni višek ur, ki bi ga opravila za DGK, pa Društvo GEOSS
     izstavi račun. Na koncu je prevladalo mnenje, da se vsak dan opravijo 4 ure za Društvo GEOSS in 4 ure za 
     Družinsko gledališče Kolenc. Brigita naloge in število ur, opravljene za DG, tudi zapisuje za namen poročila o 
     delu, ki bo hranjeno nekje v Slivni. Naloge oskrbnice bodo na temu namenjenem sestanku še enkrat
     podane, podpredsednik pa je podaril, da njena funkcija ni skrčena le na čistilko, ampak ima dejansko skrb za
     imetje Društva in lahko pomeni tudi dogovarjanje z izvajalci raznih obnovitvenih del, npr. s KSP Litija glede
     obrezovanja dreves.  

• Predaja poslov (popis inventarja v Domu Petra Svetika, popis reklamnega materiala, predaja ključev 
Doma Petra Svetika):

-  Delovna skupina, ki jo sestavljajo Bojan Vrtačnik, Aljoša Kuzmin in Vida Kristan, bodo naredili popis inventarja
   v Domu GEOSS in pregledali arhiv društva.
--> Datum in termin inventure določi Bojan Vrtačnik in sicer je predviden za ponedeljek, 4.9 2023 ob 17. uri. S
      terminom se strinja tudi Anka Kolenc.
 -> Ob primopredaji poslov se naredi popis reklamnega materiala, zloženk, knjig in se ugotovitve zapiše v 
      zapisnik. Ugotavljalo se bo tudi primernost obstoječih materialov za potrebe promocije Društva.
-  Anka da Upravnemu odboru seznam vseh kontaktov v zvezi z delovanjem društva.
--> Anka pripravi seznam poslovnih kontaktov za novo tajnico.
- Izvajalec prireditev bo pred prireditvijo posredoval Upravnemu odboru stroškovnik in plan dela (z vsebino in
  finančnimi tokovi mora biti vedno seznanjen UO).
--> Ko bodo pripravljeni novi obrazci, bo izvajalec o tem obvestil UO pisno na tem obrazcu pred vsakokratno
      prireditvijo.
- Priprava novega dogovora/pogodbe med Društvom GEOSS in Družinskim gledališčem Kolenc; Upravni odbor
  mora sprejeti odločitev glede odpovedi, o vsebinskih izhodiščih in kdo bo sodeloval pri pripravi.
-> Nov dogovor bo predmet sestanka v bližnji prihodnosti.
- Izvedba aktivnosti za obisk predsednice države na GEOSS-u, slavnostni govor in njen vpis v knjigo
  predsednikov – aktivnosti potekajo – Jože, Anka.
--> Anka Kolenc pove, da je nazadnje poslala E-pošto v kabinet predsednice s povabilom na GEOSS in vpis v
      knjigo predsednikov RS. Vsebino povabila posreduje tudi podpredsedniku in predsednici DG.  Na vprašanje
      glede protokola ob obisku predsednika na GEOSS-u pa Anka pojasni, da enotnega protokola za obisk ni 
      nikjer zapisanega, saj ob dogovoru za obisk predsednika vedno pošljejo zahteve oz. nekoliko drugačen 
      protokol.
- Pošta za DG hodi na naslov DGK, kjer se dejansko opravlja delo za DG.
--> Ker bo tajniška dela prevzela Bojana Knez, se je uredil tudi nov naslov za prevzem fizične pošte na pošti v 
      Moravčah oz. je dogovorjeno, da prihaja na naslov Bojane Knez.
- Na spletni strani z dosedanjimi spremembami ni nič izbrisano ali uničeno, ampak je samo trenutno 
  umaknjeno, ker prejšnja spletna stran ni delala in je tudi preobsežna (najmanj 50 podstrani) in nepregledna 
  (nekje so samo naslovi brez vsebine). Miloš jo je brez stroškov usposobil, da deluje in da ima osnovne 
  informacije za uporabnike. Treba jo je prenoviti in zasnovati tako, da bodo podane osnovne ključne
  informacije, z možnostjo klika na »več«; s klikom na to bodo v nadaljevanju na razpolago širše vsebine. 
  Spletna stran je ogledalo društva. Dogovorjeno je bilo, da Anka kot avtorica večine vsebin, objavljenih na 
  spletni strani, vsebino pregleda in o tem obvesti Miloša Kimovca. To se do sedaj ni zgodilo, saj Anka 
  pojasnjuje, da ni dobila E-pošte, ki jo je Miloš poslal že pred časom in je vsebovala povezavo do stani, kjer so
  te vsebine dostopne. Miloš je povezavo vnovič poslal, Anka pa bo do 30.9.2023 pregledala vsebine na spletni
  strani.

Sprejeti so bili naslednji
sklepi:
1. Anka Kolenc bo do 3. 9. 2023 pisno podala imena devetih članov, v imenu katerih je poravnala 

članarino, v nasprotnem primeru se bo presežek članarine štel kot donacija Društvu.
2. Anka Kolenc posreduje via E-pošta scan prve in zadnje odločbe o podelitvi oz. podaljšanju statusa v 

javnem interesu.



3. Bojan se dogovori za sestanek z Brigito Pahor. Oskrbnica vsakodnevno beleži prisotnost in vsebino 
opravljenega dela za DG. Opravi 4 ure/dan za DG in 4 ure/dan za DGK.

4. Primopredaja poslov, arhiva, ključev Doma Petra Svetika in s tem inventura bo v ponedeljek, 4. 9. 2023 
ob 17. uri. Za komisijsko primopredajo je zadolžen Bojan Vrtačnik skupaj z Vido Kristan in Aljošo 
Kuzminom.

5. Anka Kolenc bo pregledala vsebine na spletni strani, ki so dostopne na povezavi (poslana via e-mail 
29. 8 .2023) in posredovala svoje ugotovitve do 30. 9. 2023.

Ad. 6) Pregled in potrditev zapisnika 6. seje UO
O tej točki dnevnega reda se na seji zaradi pozne ure ni razpravljajo in bo ponovno uvrščena na dnevni red 
naslednje seje UO.

Ad. 7) Informacija o sestanku z Regionalnim centrom NVO glede predloga za spremembo statuta

O tej točki dnevnega reda se na seji zaradi pozne ure ni razpravljajo in bo ponovno uvrščena na dnevni red 
naslednje seje UO.

Ad. 8) Informacija o sestanku glede primopredaje poslov tajnice

Tajnica društva pove, da so z bodočo tajnico Društva, Bojano Knez že imeli uvodni sestanek. Na sestanku, ki je 
bil v petek, 18. 9. 2023 v Gostilni Vrabec, so bili poleg tajnic prisotni še Srečko Balent, Lidija Struna Šter in 
Miloš Kimovec. O temah, ki so bile obravnavane tam, se je med člani UO že razpravljalo. Za predajo tajniških 
poslov se bosta Kristina in Bojana dogovorili sami. Kristina na izmenljivem disku, ki ga bo priskrbel Rado Šter, 
Bojani posreduje datoteke, ki jih dnevno uporablja pri poslovanju DG in ostale dokumente, ki so potrebni.
Zaradi bolezni je bila dogovorjena predaja poslov med tajnicama, ki je bila predvidena v petek, 1. 9. 2023 ob 
7:30 uri, prestavljena na torek, 5. 9 2023 ob 17. uri. Kristina je na izmenljivem disku prinesla večino potrebnih 
datotek za začetek dela Bojane, predala ji je tudi dostop do spletne strani, geslo do e-pošte, FB strani, nekaj 
dokumentov (ki niso bili že predani ob primopredaji poslov), pa bo prinesla naknadno: Prejeti računi, fascikel z 
lastniškimi dokumenti, 2 fascikla kopij izpiskov računov DG, 2 žiga Društva in fascikel z dokumenti, izdanimi oz. 
pridobljenimi v tekočem mandatu ter kuverte A5 z nalepkami logotipa DG. Navedene stvari naj bi Bojani 
priskrbela do 8. 9. 2023. Bojani je potrebno urediti dostop do spletne banke, kar bo najverjetneje koordinirala 
Lidija Struna Šter in pooblaščenec Društva v banki, Jože Dernovšek. O terminu, kdaj se bo stvar urejala, se 
bodo dogovorili med sabo.

Ad. 9) Vsebina vprašanj za razgovor z županom

Predlogi in vsebine vprašanj za razgovor z županom so bile med člani UO posredovane in v določenih primerih 
tudi že predebatirane prek korespondence na društvenem e-naslovu.
Lidija Struna Šter je posredovala naslednje predloge:
1. Informacija o finančnem stanju v društvu
2. Informacija o doslej opravljenem delu novega mandata: Meni, da je potrebno župana ne samo obvestiti o
    trenutnem finančnem stanju Društva, ampak podati tudi poročilo oz. razlago aktivnosti, ki se izvajajo za
    razrešitev finančnih težav. To je moralna obveza društva, saj je župan posredoval pri podeljevanju koncesije, 
    zaradi obljube članov, da bodo razrešili nejasnosti pri poslovanju Društva.
3. Programska izhodišča društva: jasno morajo biti predstavljena tudi nova programska izhodišča Društva.
4. Vidiki sodelovanja društva in občine: ob jasno podanih predlogih bi utegnili pritegniti sponzorje in hkrati bi
    morda koristili še občinske resurse. Na idejo predsednice je Anka Kolenc povedala, da so se v preteklosti že 
    precej trudili v tej smeri, ampak ti napori niso obrodili sadov.  Alenka Šivic Dular je poudarila, da DG sicer ni 
    turistično društvo, vendar se mora vseeno truditi udejstvovati tudi v tej smeri, s čimer se je strinjal tudi 
    podpredsednik, ki poziva k vključitvi v sistem, ki bi lahko vodil do občinskega financiranja. Miloš Kimovec je
    dodal, da je potrebno razmišljati nekoliko bolj širokopotezno, da bi si zagotovili dostop do dodatnih sredstev 



s strani občine. Naj v DG prepoznajo koristi na nacionalni ravni, naj uvidijo Društvo kot atribut, s katerim se 
lahko občina proslavi širše in ne samo znotraj svojih občinskih meja. To bi bil eden izmed najplodnejših načinov
za pridobivanje občinskih sredstev. Predsednica je še enkrat poudarila pomembnost dobrega programa, ki se je
po njenih izkušnjah iz stroke večkrat izkazal kot odločilni dejavnik. Programske spremembe kot revitalizacija 
društva.
5. Dom GEOSS
Predsednica se je v želji delovanja v korist DG zadolžila za prizadevanja na naslednjih področjih: za finančno 
samostojnost, za delovanje NVO, koncesijo, prostovoljstvo, pridobitev sponzorjev, založništvo in naložbe. Zelo 
si želi prispevati tudi z aktivnostmi za oblikovanje programa za leto 2024.
Srečko je predlagal novo prireditev pod imenom Dan državljanske zavesti. V okviru te prireditve bi lahko uredili 
tudi simbole, ki so postavljeni na GEOSS-u. Postavljen je Knežji kamen, potem prvi grb nekdanje Socialistične 
republike Slovenije in Republike Slovenije. Na nek način se predstavlja zgodovina nastanka Slovenije, a je ta 
zasnovana  z nelogičnimi časovnimi luknjami. Morda bi bilo smiselno postaviti še simbol iz časa Habsburške 
monarhije. Na proslavi bi lahko igrale himne takratnih državnih ureditev. Za temo na sestanku z županom bi 
izpostavili tudi idejo, ki jo je Srečku predstavil župan sam, na nekem privatnem pogovoru in sicer gre za 
proslavo ob Prešernovem dnevu. Želja župana je bila, da se prireditev organizira med tednom, ko bi lahko na 
proslavi sodelovali učenci osnovnih šol Občine Litija.
Tudi Miloš je podal zelo dobre pobude udejstvovanja Društva GEOSS, ki bodo vzete v obzir pri snovanju 
aktivnosti programa v prihajajočem letu 2024 (digitalno vodenje, vabilo ponudnikom dogodkov, aktivnejša 
promocija in pridobivanje sredstev, organizacija likovnih/kiparskih delavnic…).

Ad. 10)  TEKOČE ZADEVE

- Blagajnik je predlagal, da glede telefona Društva, ki bo v uporabi tajnice, premislimo, če je sploh 
potreben nakup novega aparata. Velika večina telefonov ima namreč že možnost za uporabo dveh SIM 
kartic na enem aparatu. Tudi za uporabnika je veliko preprosteje, če s seboj nosi le en aparat, kjer pa 
sta dostopni dve številki. V primeru, da se bo nova tajnica z idejo strinjala, bi bilo najpreprosteje samo 
zakupiti novo številko pri najcenejšem ponudniku, npr. Hofer, Telemach.

- Naslednja seja UO (priprave na sestanek z županom) bo pred sestankom z županom, ki naj bi se zaradi 
snovanja občinskega stroškovnika, ki navadno poteka v oktobru oz. novembru, sklicala proti koncu 
oktobra.

Ad. 11)  RAZNO

Ni bilo razprave.

Seja je bila zaključena ob 22:15. uri.

                   Sejo vodila:
Predsednica Društva GEOSS
Alenka Šivic Dular  l.r.

Zapisali:
Kristina Planinšek
Lidija Struna Šter


